



President

Wolfgang Daiss

Tel: +49 179 764 25 98

E-Mail: president@eaasdc.eu

President's telegram

- Thanks to 'our Dutch' for a uniquely beautiful European Convention 2018 with more than 2000 participants from all over the world (report will follow) – Thanks to 'our Lions and Teddy(coats)' for a super great safari with just about 700 'hunters and beaters' (report will follow)

– Thanks to Kati and her team for their support on the IT-sector

– Highlights from the membership meeting on Sept. 1st 2018:

Square Dance beginner classes

Starting now: only to run for three months with Basic 1 as the aimed for conclusion – after that further education through consecutive classes in Basic 2 or complete MS

Blocked dates

(for further information see EAASDC GEMA booklet) Excerpt from the points decided: Not allowed are special dances, special club nights, workshops, changed club nights – allowed are regular club nights, however it is asked that 'joint regional' club nights and club nights wi-

Präse-Telegramm

-Dank an „unsere Holländer“ für eine einmalig schöne European Convention 2018 mit über 2.000 Teilnehmern aus aller Welt (Bericht folgt) – Dank an „unsere Lions und Teddy(coat)s“ für eine super schöne Safari (FRU 2018) mit knapp 700 „Jägern und Treibern“(Bericht folgt)

– Dank an Kathi und ihr Team zur Mitarbeit im IT-Bereich

– Highlights aus der MV vom 1. Sept.2018:

Beginner-Classes im Square Dance

Ab sofort nur noch mit 3 Monaten Laufzeit und die Class sollte Basic 1 als Abschlussziel haben – danach erfolgt Fortbildung durch weiterführende Classes mit Basic 2 und MS komplett.

Sperrtermine

(geschützte Veranstaltungen – Näheres dazu siehe: EAASDC-GEMA-Booklet) Auszug aus den Beschlüssen: Nicht gestattet sind Specials, Special Club Nights, Workshops, verlegte Clubabende - gestattet sind „reguläre“ Clubabende, jedoch wird darum gebeten, „gemeinsame, regionale“ Clubabende,

thin the direct radius of the protected event are avoided – questions, as well as justified written requests for exceptions are to be directed at the GEMA committee

Jamboree Guidelines

The suggested version was approved by the membership with a few changes from the discussion.

Budget plan 2019

The presented version was approved by the membership.

- The job description following this telegram is a German issue only, therefore no English translation is provided.

Grüße
(Greetings)

Wuffi

Translated by Nicole Siebentritt

sowie Clubabende im direkten Einzugsgebiet der geschützten Veranstaltung zu vermeiden – Rückfragen, sowie begründete, schriftliche Ausnahmeanträge sind an das EAASDC-GEMA-Komitee zu richten

Jamboree-Guidelines

Die vorgelegte Version wurde, mit ein paar Änderungen aus der Beratung, von der MV beschlossen

Haushaltsplan 2019

Die vorgelegte Version wurde von der MV beschlossen

-im Anschluss an dieses Telegramm findet ihr noch eine „Stellenbeschreibung“ (German issue, no English translation provided), da Peter Felsch in den „wohlverdienten Ruhestand“ gehen möchte und er hiermit ein paar Punkte für seinen Nachfolger auflistet. Bitte meldet euch für die EAASDC-Position „insurance“.

Grüße Wuffi